
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: M.J.M. Kropman / VVD
Datum indiening vraag: 10 mei 2021
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Opheffen niet actief beveiligde overwegen (NABO’s) Loorsteeg en Reurinkweg Ruurlo

Op 28 April heeft het college besloten de niet actief beveiligde overwegen Loorsteeg en Reurinkweg op te 
heffen.

In Nederland zijn op dit moment 300 NABO’s waarvan 180 een recreatief belang hebben. De VVD heeft 
kennisgenomen van de Inventarisatie recreatief belang. Dit is een rapportage van de Adviesgroep 
Infrastructuur en Recreatie die wordt gevormd door: Het Wandelnet, de Fietsersbond, de ANWB, de 
Stichting Landelijk Fietsplatform en NOC*NSF waarin alle 180 NABO”S met een recreatief belang zijn 
uitgewerkt. De Loorsteeg is gekwalificeerd als een zeer groot recreatief belang en de Reurinkweg als een 
groot recreatief belang. 

De VVD heeft de volgende vragen: 

Vraag:
Hoe vaak hebben zich in de afgelopen tien jaar ongevallen voorgedaan bij de genoemde overwegen

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag:
Hoe vaak wordt er gebruikgemaakt van deze NABO’s

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
In de argumentatie onder punt 1.4 stelt u dat er een beperkt recreatief belang is. Hoe verhoudt deze stelling 
zich in relatie tot het Rapport van de Adviesgroep uit 2005 en 2014?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Heeft u mogelijkheden onderzocht om de NABO’s toegankelijk te houden bijvoorbeeld met een beperkte 
beveiliging (een bel) of medefinanciers voor een alternatief zoals een brug.
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Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
De gemeente Berkelland wil aantrekkelijk zijn voor recreatie, wandellaars en fietsers. Het sluiten van deze 
overwegen maakt de ontsluiting van Ruurlo naar de bossen onaantrekkelijk.

Wat betekent dat voor de recreatiebedrijven.

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
De VVD heeft contact met de Adviesgroep opgenomen. Zij (en ook Prorail) was ook verrast door de snelle 
besluitvorming in het College van Berkelland en met name dat er geen additionele maatregelen werden 
genomen. Er is door de adviesgroep inmiddels een gebiedsanalyse gemaakt. Heeft de Gemeente 
Berkelland daar kennis van genomen en wat is haar reactie op deze analyse?

Antwoord:
[Typ hier]


